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RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording artikel 32 vragen 

20R.00116 

 

 

Van: : Burgemeester W.G. Groeneweg 

Datum : 11 februari 2020 

Portefeuillehouder(s) : burgemeester 
Portefeuille(s) : Evenementen, handhaving 

Contactpersoon : L. Wignand 

Tel.nr. : 8811 

E-mailadres : wignand.l@woerden.nl 
 

 

Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 32 van het Reglement van Orde van de  
gemeenteraad gesteld door de heer R. van den Hoogen 

van de Fractie van De Onafhankelijken 

over handhaving van geluid tijdens de carnavalsoptocht 

Bevoegdheid 

U heeft de vragen gericht aan het college. Het verlenen van een evenementenvergunning en de 
handhaving op de voorschriften is echter een burgemeestersbevoegdheid. Om deze reden zijn deze vragen 
beantwoord door de burgemeester in plaats van het college. 
 

Beantwoording van de vragen: 

Wij hebben vanuit de media vernomen dat het college stevig inzet op de handhaving van de geluidsdruk 
tijdens de carnavalsoptocht. Wij begrijpen dat een dergelijk evenement overlast met zich mee kan brengen, 
echter zijn we verbaasd en kunnen we de gekozen middelen nog niet plaatsen. Daarvoor hebben we de 
volgende vragen. 
 

1. Wat is de aanleiding (argumentatie) om te komen tot deze stevige handhaving? 

 

In het algemeen geldt dat een aanvraag om een evenementenvergunning wordt beoordeeld aan de hand 
van een aantal toetsingscriteria. Daarbij wordt onder meer beoordeeld of er sprake is van ontoelaatbare 
overlast en of de gezondheid in gevaar komt. In het Evenementenbeleid van de gemeente Oudewater 
2012, vastgesteld door de gemeenteraad,  is bepaald welke geluidsnorm toelaatbaar wordt geacht qua 
overlast. Daarnaast worden geluidsnormen opgenomen om gehoorschade te voorkomen. 
 

Sinds 2011 is het overschrijden van geluidsnormen onderwerp van gesprek tijdens de evaluaties en 
vooroverleggen met betrekking tot de carnavalsoptocht in Oudewater. In de loop der jaren zijn diverse 
maatregelen besproken en gehanteerd om overtredingen te voorkomen. Deze maatregelen bleken echter 
elk jaar onvoldoende. 
 

Om ontoelaatbare overlast te voorkomen, in het belang van het de volksgezondheid en gelet op het feit dat 
in de afgelopen negen jaar geen oplossing is gevonden, is ervoor gekozen om nu speciale afspraken te 
maken over de handhaving van de geluidsnormen.  
 

De organisatie van de optocht, CV de Blauwbaadjes is houder van de evenementenvergunning. De 
groepen die deelnemen met de carnavalswagens maken geen onderdeel uit van de organisatie van de 
optocht zelf. Zij melden zich aan bij de organisatie van de optocht om deel te nemen.  
 

2. Op welke manier, met welke argumenten en achtergrondinformatie is de norm van 100 DB 
(piekbelasting of 24 uursgemiddelde?) vastgesteld? 

 

In het Evenementenbeleid Gemeente Oudewater dat door de gemeenteraad op 29 mei 2012 is vastgesteld, 
zijn de geluidsnormen opgenomen die gelden voor carnaval. Deze normen worden sinds 2012 op basis van 
dit beleid in de vergunning opgenomen. Het gaat hier om piekbelasting. 
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3. Is dit besluit afgestemd met de CV De blauwbaadjes of hebben zij dit ook uit de media mogen 
vernemen? 

 

Op 27 november 2019 is bij het vooroverleg met betrekking tot de aanvraag voor de 
evenementenvergunning deze wijze van handhaving van de geluidsnormen aan de orde gekomen.  
 

In de maanden daarna is er regelmatig contact geweest. Zo heeft de carnavalsvereniging in januari het  
aangepaste deelnemersreglement doorgestuurd waarin vermeld staat dat een last onder dwangsom wordt 
doorbelast naar de carnavalsgroep die de geluidsnormen overschrijdt. 
 

 

4. Heeft het college overwogen om samen met de CV De Blauwbaadjes de overlast (van geluid) te 
bespreken en te zoeken naar beter passende oplossingen? 

 

Ja, zoals eerder genoemd bij de beantwoording van vraag 1, is in de afgelopen jaren met het nemen van 
diverse maatregelen tevergeefs geprobeerd om overtredingen van de geluidsnormen te voorkomen. Zie 
verder het antwoord op vraag 5. 
 

 

5. Zijn er nog andere opties overwogen en waarom kiest het college uiteindelijk voor een dwangsom met 
een behoorlijk hoog bedrag? 

 

Zoals aangegeven bij het antwoord op vraag 1 zijn meerdere opties overwogen. Er wordt een meting 
gedaan bij het opstellen van de wagens. Bij de rondgang kan een vorm van gele kaart worden getrokken 
door een wagen uit de optocht te nemen. Als de overtreding dan wordt doorgezet komt de dwangsom in 
beeld. 
 

De hoogte van de dwangsom wordt bepaald aan de hand van beleid, proportionaliteit en de stimulans om 
daadwerkelijk een overtreding ongedaan te maken. In het Handhavings- en Uitvoeringsprogramma is 
opgenomen dat bij een overtreding van een voorschrift van een evenementenvergunning een last onder 
dwangsom van € 5.000 wordt opgelegd. Dit bedrag acht ik niet proportioneel om die reden is het bedrag 
verlaagd naar € 1.500. Dit bedrag is naar mijn idee proportioneel en redelijk. Dit mede gelet op de aanname 
dat het bedrag opgebracht wordt door het aantal deelnemers op een carnavalswagen. 
 

 

6. Tegelijk met de carnavalsoptocht is het evenement “Hossen op de markt”. Welke geluidsnormering is 
hiervoor vastgesteld in de afgegeven vergunning voor dit evenement en welke handhaving is hierover 
afgesproken? 

 

Hiervoor gelden de normen op grond van het Evenementenbeleid van de gemeente Oudewater 2012. Deze 
zijn gelijkluidend aan de geluidsnorm van de carnavalswagens. Er zijn geen concrete aanwijzingen dat 
tijdens dit onderdeel van het evenement de geluidsvoorschriften worden overtreden. Hierover zijn op 
voorhand geen afspraken gemaakt. 
 

 

7. Heeft het college inzicht in wat deze maatregelen voor gevolgen hebben voor het slagen van de 
carnavalsoptocht en het gehele carnavalsevenement? 

 

Het beoogde effect is een geslaagd feestelijk evenement waarbij excessen qua geluidsoverlast worden 
voorkomen. 
 

 

8. Wanneer de afstemming met de CV De Blauwbaadjes niet heeft plaatsgevonden, is het college dan 
alsnog bereid dit te doen om te komen tot beter passende maatregelen zodat iedereen kan genieten 
van een mooie carnavalsoptocht en carnavalsfeest? 

 

Niet van toepassing. 
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Tenslotte. Het doel van de genomen acties is de geluidsoverlast terug te brengen tot aanvaardbare 
proporties. Het college wil daarom ook eenmalig kosteloos aan carnavalswagens de mogelijkheid bieden 
de carnavalswagens uit te rusten met een geluidsbegrenzer. 
  

 

Bijlagen: 
 

De ingekomen brief met corsanummer: 20.002494 

 

 

 

 

De burgemeester (wnd) 

 

 

W.G. Groeneweg 

 

 



 
 
Geacht college, 
 

Wij hebben de volgende vragen aan het college welke wij in de raad dan wel daarvoor schriftelijk 
graag beantwoord zou zien. 
 
Hierbij onze vragen: 
 
Wij hebben vanuit de media vernomen dat het college stevig inzet op de handhaving van de 
geluidsdruk tijdens de carnavalsoptocht. Wij begrijpen dat een dergelijk evenement overlast met zich 
mee kan brengen, echter zijn we verbaasd en kunnen we de gekozen middelen nog niet plaatsen.  
Daarvoor hebben we de volgende vragen. 
 

- Wat is de aanleiding (argumentatie) om te komen tot deze stevige handhaving? 
- Op welke manier, met welke argumenten en achtergrondinformatie is de norm van 100 DB 

(piekbelasting of 24 uursgemiddelde?) vastgesteld? 
- Is dit besluit afgestemd met de CV. De blauwbaadjes of hebben zij dit ook uit de media mogen 

vernemen? 
- Heeft het college overwogen om samen met de CV De Blauwbaadjes de overlast (van geluid) 

te bespreken en te zoeken naar beter passende oplossingen? 
- Zijn er nog andere opties overwogen en waarom kiest het college uiteindelijk voor een 

dwangsom met een behoorlijk hoog bedrag? 
- Tegelijk met de carnavalsoptocht is het evenement “Hossen op de markt”. Welke 

geluidsnormering is hiervoor vastgesteld in de afgegeven vergunning voor dit evenement en 
welke handhaving is hierover afgesproken? 

- Heeft het college inzicht in wat deze maatregelen voor gevolgen hebben voor het slagen van 
de carnavalsoptocht en het gehele carnavalsevenement? 

- Wanneer de afstemming met de CV De Blauwbaadjes niet heeft plaatsgevonden, is het 
college dan alsnog bereid dit te doen om te komen tot beter passende maatregelen zodat 
iedereen kan genieten van een mooie carnavalsoptocht en carnavalsfeest? 

 

Met vriendelijke groet 
 
Namens de Onafhankelijken. 
René van den Hoogen 
 
5 februari 2020 


